
Title (en)
Data carrier with a liquid crystal security element.

Title (de)
Datenträger mit einem Flüssigkristall-Sicherheitselement.

Title (fr)
Support d'information avec élément de sécurité à cristaux liquides.

Publication
EP 0435029 A2 19910703 (DE)

Application
EP 90123341 A 19901205

Priority
DE 3942663 A 19891222

Abstract (en)
Data carriers protected against forgery attempts using colour copiers, such as an identity card or a security, which include an optically variable
security element of a liquid crystal material. This security element, such as for example a security thread, has a layer similar to plastic of a liquid
crystal polymer, which exhibits a pronounced iridescence at room temperature. The plastic-like properties of the liquid crystal polymers permit easy
processing to form a semi-finished or finished product, so that very diverse types of security elements can be produced. <IMAGE>

Abstract (de)
Gegen Fälschungsversuche durch Farbkopierer geschützter Datenträger wie eine Ausweiskarte oder ein Wertpapier, welche ein optisch variables
Sicherheitselement aus einem Flüssigkristallmaterial enthalten. Das Sicherheitselement wie z.B. ein Sicherheitsfaden weist eine kunststoffähnliche
Schicht aus einem Flüssigkristallpolymer auf, die bei Raumtemperatur ein ausgeprägtes Farbwechselspiel zeigt. Die kunststoffähnlichen
Eigenschaften der Flüssigkristallpolymere ermöglichen eine leichte Verarbeitung zu Halbzeug oder zum fertigen Produkt, so daß sich ganz
unterschiedliche Arten von Sicherheitselementen herstellen lassen. <IMAGE>
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